
Göteborgs Brid gefiirb rlrnd 2022-23

Protokoll fran Styrels emöte nr 2

Plats: Bohus Nations lokaler Vasagatan 8

Tid: Mandagen den 16 januari 2023.

Niirvarande styrelseledamöter: Ordf. Gunnar Östgård Olsson, Alf Börjesson, Robert Bäck,

Tomas Andgren, Birgitta Lagnell, Gunnel Montgomery, Paul Jigberg och Jan Jensen.

Före mötet åts en god luncfu som Gunnar så fortjänstfullt hade lagat,

1. Mötets öppnande

Gunnar öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2.YaI av Justerare

Paul valdes att jiimte ordfiiranden justera protokollet.

3. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

4. Dagordning

Gunnars ftirslag til1 dagordning godkåindes.

5. Föregående mötes protokoll
Föregående mötesprotokoll godkiindes och lades till handlingarna.

6. Rapporter

Allmrint. Sten-Åke Thunberg och Bo Waltnander, som nyligen liimnat styrelsen, kommer att

uppvaktas genom Gunnars ftxsorg. 
,

Tdvlingskommittön. DM-ävlingama åir på gang och en viss forbättring miirktes vid DM
Veteraner. Det behöver dock bli bätke.

Sveriges Bridgeftirbund har inftirt en ny SM-tiivling for spelare med HCP över 30. Där bör vi
delta och kontakt kommer att tas med BK Debut for att fr dem att i samarbete med GBF

an.angera en sådan tiivling.
Robert ansåg att tiivlingsdisciplinen b<ir fiirbättras. Deklarationskort bör anviindas av alla och

broschyren "Y äravanligaste domsluf' bör finnas på anslagstavlor.

Ekonomi. Avtål med de klubbar, som hyr lokaler i Bridgens Hus, har skickats ut. Ekonomin åir

i sin ordning.

Bridgens Hus.Fleralarm har gått och kan b1i dyrbara om utryckning behöver ske. En ny
brickläggningsmaskin har bestiillts.

Seniorverlcsamhet. Birgitta meddelade att Martin Löfgren, ordftirande for Sveriges

Bridgeftirbund, kommer att arbeta halvtid under en period, på grund av privata skäl.

7. Paul Jones

Det var bra anslutning - även fran distrikt utanfrr GBF.

Det har varit problem med rapporteringen och vid kommande tävlingar behöver vi komma

överens med tävlingsledaren vad han ska1l göra och vad GBFs TK kan ta hand om.

8 Lokalkommitt6
En kommittö fiir översyn av vårt lokalbehov kommer att sammankallas och alla hyresgäster i
Bridgens Hus kommer att bjudas in. Paul utsågs till GBFs representant och dess ordftirande.



Paul såg som sitt huvudspår, att vi kan vara kvar i nuvarande lokaler och göra allt vi kan ftir
att öka antalet spelare. Han niimnde möjligheten att äter fa en bridgespalt i GP.

9. Cafeterian i Bridgens Hus

Utrustningen i köket börjar bli sliten och behöver dåirfiir ersätias. Gunnar och Jan undersöker,

tillsammans med Pi4 vad som behöver ftirnyas.

10. Arnes bridgekurser

Anslutningen till nybörjarkursema har varit mycket god - delvis tack vare Björn Olofsson,

som har bedrivit omfattande informationsverksamhet.

För att öka omfathingen av spelet i Bridgens avser GBF starta en grupp fiir nya spelare på

tisdag ftirmiddag. Gunnar tar initiativ till detta.

11. Möte med GBFs klubbar
GBF tiinker bjuda in alla klubbar till ett möte en tisdagskväll utan ligaspel.

12. Besök på klubbar utanfiir Bridgens Hus

Robert skriver en plan for besök på de olika klubbama.

13. Problem med spelare, som anm?iler sig, men inte kommer tilltävlingar
Problemet diskuterades utan attnägrabeslut kunde tas.

14. Stidning i Bridgens Hus

Gunnar talar med Mikael.

15. Reparationer i Bridgens EIus

En kapphylla håller päatt gå sönder och dörren mellan cafeterian och stora spellokalen iir svår

att stänga. Jan undersöker och ärtgindar.

Nya bordsklädslar behöver infiirskaffas och appliceras. Gunnar tar initiativ till detta.

16. Öwiga frågor

Gunnar talar med Pia om utbudet i cafeterian.

För att få bidrag ftir ligaspelet fran Göteborgs Kommun behöver varje bidragsberättigad

spelare delta minst 10 gånger per år. Dettra iir svårt att astadkofilma om det endast iir 5

tiivlingar under vår resp. höst.

Alf fiireslogattantalet lag per gupp ökas fran 6 till 8. Robert tar tasi detta inftir kommande

höst.

Paul ftireslog att vi skall verka aktivt for att ä in andra hyresgäster, exempelvis

schackklubbar, i Bridgens Hus.

Birgitta undersöker om det går att ffi bidrag ftir aktiviteter av typen Frihamnsdagama.

18. Nästa möte

Planeras till mandagen 13 februari 11.00.

Gunnar avslutade mötet och tackade

Vid protokollet:

ftir visat intresse.

Justeras:

Östgård Olsson


